

με απόφαση του υπουργού Βιομηχανίας κ. Μ. Έβερτ», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 23-2-1980, σελ. 2.

«Η άμεση επιψήφιση από τη Βουλή του υφισταμένου Νόμου σχετικά με τον νεοφανή θεσμό λήζινγκ δηλ. της εκμισθώσεως μηχανημάτων στους ενδιαφερομένους, είτε πρόκειται περί της μεγάλης βιομηχανίας είτε της μικρομεσαίας δηλ. της Βιοτεχνίας, επιβάλλεται», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-9-1981, σελ. 9.

«Στην ίδια εκπομπή αναλύεται το σύστημα του "λήζινγκ" - της χρηματοδοτικής μίσθωσης - που καθιερώνεται με νομοσχέδιο του υπουργείου Εθνικής Οικονομίας», *ΤΑ ΝΕΑ*, 8-10-1986, σελ. 19.

λίφτινγκ → απορρυτίδωση (ρυτιδεκτομή)

«Όσο για το σπορ του "λίφτινγκ" - "σπορ" γιατί συνήθως επαναλαμβάνεται με την ταχύτητα που ο "πάσχων" ανακαλύπτει την εμφάνιση νέων ρυτίδων - οι τιμές είναι κάπως τσουχτερότερες», Φρίντα Μπιούμπι, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-11-1976.

«Αυτός ο ρεβανσισμός είναι γνωστό ότι είναι "φουντωμένος" στους οπαδούς της "Νέας Δημοκρατίας"..... Και τον φοβούνται βεβαίως οι δημαρχοδελφίνοι, με το πολιτικό λήφτινγκ που έχουν κάνει», *ΤΑ ΝΕΑ*, 3-11-1986, σελ. 6.

λοκ άουτ → ανταπεργία (Βοσταντζόγλου)

Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ, 30-4-1983, σελ. 7.

«Οι επιπτώσεις του "λοκ-άουτ" στα θέατρα είναι μηδαμινές για την Εθνική Οικονομία. Γι' αυτό και η αντίδραση της κυβέρνησης, που για πρώτη φορά αναμείχθηκε χωρίς προσχήματα σε μια εργασιακή διαφορά, ήταν ακαριαία», *ΑΝΤΙ*, τεύχ. 255, 2-3-1984, σελ. 7.

«Η ισχυρή δυτικογερμανική Ένωση Εργατών Μετάλλου (IG) προανέγγειλε χτες νέες απεργιακές κινητοποιήσεις και η εργοδοσία ανέβαλε τα νέα λοκ-άουτ με τα οποία είχε απειλήσει τους εργαζόμενους», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 2-6-1984, σελ. 47.

«Η μεν διεύθυνση υποστηρίζει ότι το θέατρο έκλεισε μετά από διαμαρτυρίες των θεατών λόγω των στάσεων, οι δε εργαζόμενοι υποστηρίζουν πως το κλείσιμο αποτελεί "λοκ άουτ" στις στάσεις τους», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 21-9-1984, σελ. 10.

λόμπι → ομάδα πίεσης

«Γι' αυτό, προσθέτει η εφημερίδα, η κυβέρνηση Φόρντ θα έχει δυσκολίες να βρει μια συμβιβαστική λύση, γιατί το ελληνικό "λόμπυ" του Κογκρέσσο θα προκαλέσει αντίδραση», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 3-4-1976.

«Ο κ. Κίσσινγκερ θέλησε αναμφίβολα να ευνοήσει την Κυβέρνηση του κ. Καραμανλή, για να αποπλίσει ταυτόχρονα τη βίαιη αντιπολίτευση, που αντιμετωπίζει στην χώρα του και το "Ελληνικό ΛΟΜΠΥ" της Ουάσιγκτον», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-4-1976.

«Σε μια στιγμή που αρχίζει να δραστηριοποιείται και να αποδίδει το ελληνικό "λόμπυ" θα ήταν σφάλμα να αφήνονταν αναπάντητες οι σκόπιμες τουρκικές μωρίες», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, *Σημειώματα*, 2-9-1977.

«Σύμφωνα με τις προτάσεις αυτές, που προκάλεσαν σάλο στην Ε.Ο.Κ., λόγω των σφοδρών αντιδράσεων του λόμπυ των βιομηχανιών μαργαρίνης